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Valtuutettu Seppo Muurinen ym. aloite: Haarlan koululaisten saattoliikenteen p-alueenuudelleenjärjestely
Haarlan koulun liikennejärjestelyt eivät toimi aamuisin, vaan ruuhkautuvathelposti klo 8 koulun alkaessa. Ruuhkaa aiheutuu sekä jättöalueelle ( P-alue)että Tammistontien liikenteeseen. Koululle kääntyy autoja Tammistontien mo-lemmilta suunnilta, jolloin liikenne ruuhautuu eikä autot pääse ohittamaankääntyvää liikennettä. Koulun pieni P-alue ei riitä tämänhetkiselle saattoliik-neteelle vaan aiheuttaa monenlaisia vaaratilanteita tiellä, kävelytiellä ja P-alueella. Erityisesti tämä ongelma korostuu talvisin pimeän aikaan.   Esitän,että Haarlan koulun saattolikenne ja pysäköinti suunnitellaan turvallisemmaksisekä P-alueen että Tammistontien osuudelta. Esimerkiksi Tammistontielläohituskaista koulun kohdalla voisi osaltaan helpottaa ruuhkaa. Tällöin Maja-mäen suunnasta tuleva liikenne pääsisi koulun ohi joustavasti eikä lisäisikääntyvien autojen riskikäyttäytymistä. (Nyt tilanne on stressaava ja autojapysäköidään jopa kävelytielle, jotta ei jäädä tielle esteeksi)
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